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Protokół nr XIX/2020 z XIX sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 
która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2020 r. o godz. 11.00 

w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 
 

 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 
 

I część obrad  
 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych 12 radnych, 
nieobecni radni: D. Smolny,  K. Likhtarovich, P. Dziekański, lista obecności radnych stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu z sesji), przekazał informacje o ochronie danych osobowych (wyświetlono także 
na ekranie i umieszczono w sali obrad) i przywitał zaproszonych gości: 
- Przewodniczącego Rady Miasta Milanówka K. Bialika, 
- Burmistrza Miasta Milanówka P. Remiszewskiego, 
- Zastępcę Mazowieckiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej st. bryg. mgr 
inż. D. Stumskiego, 
- Zastępcę Komendanta Powiatowego PSP w Grodzisku Maz. st. bryg. mgr inż. K. Tryniszewskiego,  
- Prezesa Zarządu OSP w Milanówku S. Bączkowskiego, 
którzy przybyli na sesję w związku z VII punktem sesji - przekazanie wygranej w akcji „Bitwa o wozy”. 
W posiedzeniu poza radnymi i zaproszonymi gośćmi udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik  
i Sekretarz Miasta oraz inni przedstawiciele UM i jednostek organizacyjnych oraz mieszkańcy. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb wniósł o zmianę porządku obrad poprzez dodanie po pkt VII oraz 
planowanej po nim przerwie, punktu pn. „Publiczne wysłuchanie w sprawie przygotowania Miasta 
Podkowa Leśna do rozpoczęcia roku szkolnego w sytuacji zagrożenia epidemicznego”, w którym głos 
miałaby zabrać Dyrektor Szkoły Podstawowej A. Hein. Pomysł, aby wysłuchać, jak do rozpoczęcia 
roku szkolnego w tych szczególnych warunkach przygotowane są szkoły w mieście i jak będą 
zabezpieczone dzieci, zgłosił Przewodniczącemu RM radny S. Lasota. Wniosek o wprowadzenie tego 
punktu do programu sesji został poddany pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Radni przegłosowali dodanie ww. punktu do porządku obrad. 
 
Następnie Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne przyjęcie zmienionego porządku 
obrad w brzmieniu: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. nadania prof. Jadwidze Staniszkis honorowego obywatelstwa Miasta-Ogrodu Podkowa Leśna; 
2. nadania prof. Ryszardowi Bugajowi honorowego obywatelstwa Miasta-Ogrodu Podkowa   
Leśna; 
3. nadania p. Zbigniewowi Bujakowi honorowego obywatelstwa Miasta-Ogrodu Podkowa Leśna. 

VII. Przekazanie wygranej w akcji „Bitwa o wozy” za najwyższą frekwencję w II turze wyborów 
prezydenckich: 

1. podjęcie uchwały w sprawie poparcia decyzji Burmistrza Miasta Podkowa Leśna; 
2. uroczyste przekazanie czeku na zakup wozu strażackiego. 
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VIII. Publiczne wysłuchanie w sprawie przygotowania Miasta Podkowa Leśna do rozpoczęcia roku 
szkolnego w sytuacji zagrożenia epidemicznego. 
IX. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. wyboru uzupełniającego ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w 
Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję od 2020 r. do 2023 r.; 
2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2040; 
3. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok; 
4. ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w przedszkolu i szkole, dla których Miasto Podkowa Leśna jest organem prowadzącym;  
5. ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu na 
nagrody dla nauczycieli;  
6. zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Miasta Podkowa Leśna; 
7. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Podkowa Leśna w 2020 roku”; 
8. zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin w celu 
wyznaczenia aglomeracji Grodzisk Mazowiecki; 
9. wystąpienia Miasta Podkowa Leśna ze Stowarzyszenia Unia Miasteczek Polskich; 
10.  przystąpienia Miasta Podkowa Leśna do Związku Miast Polskich. 

X. Interpelacje i zapytania radnych. 
XI. Sprawy różne.  
XII. Wolne wnioski. 
XIII. Zamknięcie sesji.     

 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM poinformował o wynikach głosowania – przyjęto zmieniony porządek obrad. 
 
III. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt protokołu został przesłany radnym drogą 
elektroniczną. Radni nie zgłosili uwag ani przed sesją, ani na sesji. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sławomir Lasota 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XVIII/2020 z XVIII sesji RM w dniu 9 lipca 2020 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński zaproponował, że z uwagi na zaproszonych gości i napięty program sesji, 
informacja o działaniach pomiędzy XVIII sesją RM w dniu 9 lipca 2020 r. a XIX sesją RM w całości 
zostanie opublikowana w BIP Miasta (załącznik Nr 2 do protokołu z sesji). Natomiast poszczególne 
działania będzie można omówić w punkcie „Wolne wnioski” i przy okazji dyskusji nad poszczególnymi 
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projektami uchwał. Najważniejszą jednak sprawą w sprawozdawczym okresie było rozstrzygnięcie 
przetargu na odbiór odpadów i informacja, że koszty dla mieszkańców nie wzrosną. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że jego działania dotyczyły głównie współpracy z Policją 
w kwestii bezpieczeństwa na terenie miasta – omówione to zostanie w późniejszym punkcie sesji. 

 
VI. Podjęcie uchwał 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zwięźle przedstawił zasługi prof. J. Staniszkis, prof. R. Bugaja  
i p. Z. Bujaka, ze względu na które wystąpił do RM z wnioskiem o nadanie im tytułów Honorowego 
Obywatela Miasta-Ogrodu Podkowa Leśna.  
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że KSS jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
przedłożone trzy projekty uchwał. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania prof. Jadwidze Staniszkis honorowego obywatelstwa 

Miasta-Ogrodu Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-
Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 161/XIX/2020. 
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie nadania prof. Ryszardowi Bugajowi honorowego obywatelstwa 
Miasta-Ogrodu Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja  
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 162/XIX/2020. 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania p. Zbigniewowi Bujakowi honorowego obywatelstwa 
Miasta-Ogrodu Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja  
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
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NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 163/XIX/2020. 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński podziękował radnym za jednomyślnie podjęte uchwały i uhonorowanie 
ww. osobistości.  
VII. Przekazanie wygranej w akcji „Bitwa o wozy” za najwyższą frekwencję w II turze wyborów 
prezydenckich 
 
1. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia decyzji Burmistrza Miasta Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
Radny J. Matłacz podziękował mieszkańcom za frekwencję w wyborach, a Przewodniczący RM 
strażakom z OSP Milanówek za ich działania na rzecz Podkowy Leśnej. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Edyta Barucka, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata 
Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-
Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (3) 
Paweł Dziekański, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 164/XIX/2020. 
 
2. Uroczyste przekazanie czeku na zakup wozu strażackiego 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński, gratulując mieszkańcom za aktywność obywatelską i dziękując 
strażakom za ich pracę, dokonał symbolicznego przekazania OSP Milanówek promesy o wartości 
800.000 zł na zakup wozu strażackiego stanowiącego wygraną Miasta w II edycji akcji „Bitwa o wozy”. 
Następnie okolicznościowe przemówienia wygłosili: 
- Burmistrz Miasta Milanówka P. Remiszewski – podziękował za przekazanie czeku i za efektywną 
współpracę międzygminną, dodał że nowy wóz będzie specjalnie herbami gmin Milanówek i Podkowa 
Leśna, 
- Prezes Zarządu OSP w Milanówku S. Bączkowski - podziękował za przekazanie czeku i obiecał 
zorganizować na terenie Podkowy Leśnej imprezę dla mieszkańców, gdy nowy wóz strażacki dotrze 
już do jednostki, 
- Zastępca Mazowieckiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej st. bryg. mgr 
inż. D. Stumski – odczytał i przekazał władzom miasta list gratulacyjny (załącznik Nr 3 do protokołu 
z sesji),  
- Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Grodzisku Maz. st. bryg. mgr inż. K. Tryniszewski – 
podziękował mieszkańcom gminy za zaangażowanie w wybory, a władzom za podjęcie decyzji na 
rzecz OSP Milanówek, wyraził także nadzieję, że w przyszłym roku gmina zgodzi się dofinansować 
zakup nowego wozu dla Komendy Powiatowej PSP w Grodzisku Maz., 
- Przewodniczący Rady Miasta Milanówka K. Bialik – podziękował mieszkańcom i władzom Podkowy 
Leśnej za przyjacielską współpracę i przekazał życzenia strażakom. 
 
O godz. 11.40 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił przerwę w obradach. 
 
 

II część obrad 
 
O godz. 11.55 Przewodniczący RM M. Gołąb rozpoczął II część obrad i zarządził sprawdzenie 
kworum. Obecnych 11 radnych (w czasie przerwy obrady opuściła radna E. Barucka).  
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VIII. Publiczne wysłuchanie w sprawie przygotowania Miasta Podkowa Leśna do rozpoczęcia 
roku szkolnego w sytuacji zagrożenia epidemicznego 
 
Dyrektor Szkoły A. Hein przedstawiła informacje o stanie przygotowań Miasta do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2020/2021 w Szkole Podstawowej w Podkowie Leśnej w związku z zagrożeniem 
epidemicznym spowodowanym COVID-19 i udzieliła odpowiedzi na pytania radnych. 
 
IX. Podjęcie uchwał 
 
Projekty uchwał wyświetlano na ekranie w trakcie ich procedowania.  
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru uzupełniającego ławników do Sądu Rejonowego dla 
Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję od 
2020 r. do 2023 r. 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb przypomniał, że 30 stycznia br. powołano Zespół do oceny kandydatów 
na ławników (uchwała Nr 123/XIV/2020), powiedział o regulaminie głosowania w wyborach ławników 
(uchwała Nr 134/XVII/2020 z dnia 28 maja 2020 r. - wyświetlono na ekranie) i zarządził wybór Komisji 
Skrutacyjnej.  
Do Komisji zgłosiły się radne: M. Eckhoff, M. Łaskarzewska i A. Rotfeld-Paczkowska. Przewodniczącą 
Komisji została radna M. Eckhoff. 
 
Przewodnicząca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających 
ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023 M. Eckhoff odczytała opinię Zespołu z 
dnia 27 lipca 2020 r. na temat kandydatki na ławnika, w szczególności w zakresie spełnienia przez nią 
wymogów określonych w ustawie (załącznik nr 4 do protokołu z sesji). 
 
Następnie przeprowadzono wybory ławnika (głosowanie w trybie tajnym). Procedurę zgodnie  
z przyjętym regulaminem głosowania przeprowadziła Komisja Skrutacyjna sprawdzając, stemplując  
i rozdając radnym karty do głosowania, wyczytując kolejno nazwiska radnych, sprawdzając głosy  
i sporządzając protokół. Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu z sesji  
i jest załącznikiem do uchwały ws. wyboru ławnika. W wyniku przeprowadzonego głosowania  
p. M. Sarnę wybrano na ławnika do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział 
Pracy i Ubezpieczeń Społecznych na kadencję od 2020 r. do 2023 r. (wyniki głosowania: jednogłośnie 
11 głosów za). 
 
Po oddaniu głosu na karcie obrady RM opuścił radny W. Żółtowski. Obecnych 10 radnych.  
 
W czasie, gdy Komisja Skrutacyjna zajęta była liczeniem głosów i sporządzaniem protokołu 
głosowania, Przewodniczący RM – w ramach punktu sesji „Sprawy różne” - poinformował o 
włamaniach do prywatnych domów, jakie miały ostatnio miejsce na ul. Młochowskiej i Bukowej. 
Mieszkańcy miasta zgłaszali, że domy są obserwowane z parkujących przy posesjach aut. 
Przewodniczący RM podjął rozmowy z Policją w tym temacie. Śledztwa są w toku. Dowiedział się 
jednak, że od września br. planowane jest zmniejszenie obsługi Komisariatu o dwie osoby. Stąd 
prośba do Burmistrza o przygotowanie materiałów nt. możliwości poprawienia bezpieczeństwa na 
terenie miasta (np. zwiększenie środków na służby ponadnormatywne, rozszerzenie monitoringu, 
zmiany w organizacji ruchu – np. drogi ślepe). Przewodniczący RM wystosował także apel do 
mieszkańców o większą czujność, zwracanie uwagi na parkujące samochody, w których ktoś 
pozostaje w środku i informowanie odpowiednich służb. 
Do dyskusji włączyli się radni. 
 
Radna A. Olejniczak-Siara przekazała podziękowania od Starostwa Powiatowego i Szpitala 
Zachodniego za podjęcie uchwały ws. przekazanie powiatowi dotacji na zakup respiratorów.  
 
 
Po przedstawieniu wyników głosowania tajnego Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne 
projekt uchwały w sprawie wyboru uzupełniającego ławników. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
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Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Małgorzata Łaskarzewska, 
Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech 
Sancewicz 
NIEOBECNI (5) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 165/XIX/2020. 
 
O godz.12.40 obrady RM opuścił radny S. Lasota. Obecnych 9 radnych.  

 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt IX ppkt 2 i 3 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR  
o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie 
zostały zaopiniowane pozytywnie jednogłośnie przez KGiR w obecności 5 radnych. 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował o wniesieniu autopoprawek do obu ww. projektów uchwał, 
a następnie wraz ze Skarbnik Miasta A. Czarnecką omówił treść autopoprawek i udzielił odpowiedzi 
na pytanie Przewodniczącej KGiR dot. prowadzonych remontów ulic. Autopoprawka do projektu 
uchwały w sprawie zmian w WPF stanowi załącznik Nr 6 do protokołu z sesji, a autopoprawka do 
projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej załącznik Nr 7. 
 
Radna M. Łaskarzewska w imieniu mieszkańców ul. Wiewiórek poprosiła o wprowadzenie jakiejś 
formy spowolnienia ruchu na tej ulicy. 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w WPF wraz z 
autopoprawkami Burmistrza. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 166/XIX/2020. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały wraz z wprowadzoną 
autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 167/XIX/2020. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkole, dla których Miasto Podkowa 
Leśna jest organem prowadzącym 
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Przewodniczący RM M. Gołąb krótko przedstawił treść uchwały. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował o wniesieniu technicznej autopoprawki do projektu uchwały 
dot. wejścia w życie uchwały - załącznik Nr 8 do protokołu z sesji. 
 
Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że po wysłuchaniu wyjaśnień Dyrektor CUW i Szkoły 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy jednym głosie wstrzymującym. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że KGiR także pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (5 głosów za, 0 przeciw i 1 wstrzymujący). 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie imienne. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 168/XIX/2020. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 
ze specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb krótko przedstawił treść uchwały. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował o wniesieniu technicznej autopoprawki do projektu uchwały 
dot. wejścia w życie uchwały - załącznik Nr 9 do protokołu z sesji. 
 
Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że KGiR pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
(5 głosów za, 0 przeciw i 1 wstrzymujący). 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poinformowała, że KSS pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
przy jednym głosie wstrzymującym. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 169/XIX/2020. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że proponowane w projekcie uchwały zmiany dot. zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy to zmiany kosmetyczne, 
definicyjne oraz formalno-porządkowe i poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
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Przewodnicząca KSS M. Eckhoff i  Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazały, że  obie Komisje 
pozytywnie jednogłośnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Radni podziękowali za udział pracowników merytorycznych UM w posiedzeniach Komisji. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 170/XIX/2020. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 
Podkowa Leśna w 2020 roku” 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że proponowane zmiany dotyczą kwestii formalnych  
i poprosił o przedstawienie opinii KSS. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 171/XIX/2020. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 
współdziałania Gmin w celu wyznaczenia aglomeracji Grodzisk Mazowiecki 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb, po potwierdzeniu przez Burmistrza Miasta A. Tusińskiego, że jedyne 
koszty, która poniesie gmina z tytułu wyznaczenia tej aglomeracji zamykane są w ramach bieżących 
spraw miasta (koszt z tytułu zatrudnionego już pracownika i jego praca w postaci udzielania 
niezębnych informacji sprawozdawczych), poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w obecności 6 radnych. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
NIEOBECNI (6) 
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Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 172/XIX/2020. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Miasta Podkowa Leśna ze Stowarzyszenia Unia 
Miasteczek Polskich 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił Burmistrza Miasta o przedstawienie uzasadnień do projektów 
uchwał z ppkt 9 i 10. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował, że UMP zawsze przejawiała stonowaną, ostrożną 
aktywność, ale pomimo prób i działań Burmistrza organizacja ta w ostatnich latach skręca bardziej w 
stronę reprezentowania gmin wiejskich i obszarów podmiejskich niż gmin miejskich. Z tego powodu 
nie jest to może zbyt dobra reprezentacja dla interesów Podkowy Leśnej. Dążenia i problemy Miasta 
bardziej odpowiadają strukturze reprezentowanej przez ZPM. Stąd niełatwa decyzja o propozycji 
opuszczenia UMP i przystąpienia do ZMP. 
 
Przewodniczący RM poprosił radnych o zadawanie pytań do ppkt 9 i 10. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska powiedziała, że obserwując działania ZMP popiera propozycję  
przystąpienia do tej organizacji. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-
Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 173/XIX/2020. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Podkowa Leśna do Związku Miast 
Polskich 

 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 174/XIX/2020. 
 
X. Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radna M. Łaskarzewska poinformowała, że na posiedzeniu KGiR zgłosiła wniosek o aktualizację 
zapisów MPZP Miasta w zakresie aktualizacji definicji powierzchni biologicznie czynnej. MPZP w 
Podkowie Leśnej nie dopuszcza do realizacji dachów zielonych, mieszkańcy miasta są więc 
pozbawieni możliwości ubiegania się o oferowane teraz przez różne organizacje dotacje na realizację 
dachów zielonych. Radna wnosi o aktualizację zapisów MPZP w tym zakresie. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
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XI. Sprawy różne 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przypomniał, że część „spraw różnych” została omówiona w pkt IX ppkt 
1 porządku obrad. 
Innych spraw w tym punkcie porządku obrad nie poruszono. 
 
XIII.  Wolne wnioski 
 
Na pytanie mieszkańca, przez ile lat Podkowa Leśna była członkiem UMP, udzielono odpowiedzi,  
że przez 30 lat. 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
XIV. Zamknięcie sesji 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że o ile sytuacja epidemiczna pozwoli, to 
prawdopodobnie we wrześniu i w październiku lub listopadzie br. odbędą się dwie uroczyste sesje RM 
poświęcone wręczeniu aktów nadania tytułów Honorowego Obywatela Miasta-Ogrodu Podkowa 
Leśna, po czym o godz. 13.08 podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął XIX sesję Rady 
Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Sesje Rady Miasta Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na 
stronie internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie video zamieszczone jest na stronie internetowej miasta, na podkowalesna.esesja.pl  
i w BIP Miasta. 
Nagranie audio przebiegu obrad przechowywane jest w biurze Rady Miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także 
na ekranie w trakcie trwania sesji. 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  

       /-/            /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
OSP – Ochotnicza Straż Pożarna 
PSP – Powiatowa Straż Pożarna 
UMP – Unia Miasteczek Polskich 
ZPM – Związek Miast Polskich 
MPZP – Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego 
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Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. List gratulacyjny Mazowieckiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej  
4. Opinia Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023 z dnia 27 lipca 2020 r. na temat 
kandydatki na ławnika, w szczególności w zakresie spełnienia przez nią wymogów 
określonych w ustawie 

5. Protokół Komisji Skrutacyjnej  
6. Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w WPF  
7. Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej  
8. Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre 

zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkole, dla których Miasto 
Podkowa Leśna jest organem prowadzącym 

9. Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród 
dla nauczycieli ze specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli 

 


